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REUNIÓ de JUNTA 13 d’octubre de 2020 (virtual) 

Assistents (20): Georgina Gómez, Meritxell Delgado, Daniel Butti, Eva Sabrià, Laia Font, Álvaro, Mar 
Doménech, Rebeca Peña, Víctor Ferrer, Alejandro Rubén, Abilio Dias, Vania Ragageles, Maria Marimón, 
Eva, Marta Bas, Jaume, Edurne, Priscila, Jessica i Damià Jiménez. 

Inici de reunió a les 18:30h per zoom. 

1. Lectura de l’ordre del dia. 
- Assemblea 
- Calendari del curs. Festes 
- Menjador 
- Informacions 
- Torn obert de paraula 

 
Abans de començar fem algunes presentacions i un cop començat al entrar més gent fem una 
presentació més formal dels membres de la junta i on cadascú es dona a conèixer. 
 

2. Convocatòria Assemblea  
Farem assemblea el dimarts 27 d’octubre a les 18:30h, de manera virtual a través de Zoom. 
Abans penjarem la convocatòria amb ordre del dia i ho avisarem per whatsapp. Els càrrecs estan a 
disposició.  
  

3. Calendari curs. Festes 
Pensar si es pot fer alguna cosa com AFA. Podem fer per les festes participacions virtuals, 
concursos, paddlets,... Anirem pensant i proposant. Per la primera que serà la Castanyada, 
tradicionalment ha servit per ensenyar l’escola i la seva decoració. Una proposta és que es faci una 
mena de “lib dub” per tal de mostrar la feina feta. Per les festes aniria bé que hi hagués algú amb 
competència digital per anar organitzant i donant publicitat a les xarxes o amb les accions que anem 
pensant. A més també recordar que celebrem els 50 anys i per tant que seria bo anar fent accions i 
divulgant-les a les xarxes. Tenim a encarregat de Facebook a l’Álvaro i caldria algú més per ajudar 
en altres xarxes. Debatem quina seria la millor opció i surten diversos aspectes: 
- Accions en streaming: pot ser no calen ja que impliquen molta feina i hi ha poca resposta per 

tant no són efectives (mal cost-benefici).  
- Podem fer càpsules o petites stories.  
- Fer Paddlets aprofitant que en confinament s’hi va treballar. 

 
En tot cas valorem que caldrà algú per anar gestionant i coordinant. Abilio s’ofereix a col·laborar en 
el que pugui per dinamitzar alguna xarxa, també la Mar pot recuperar alguna funció. A més en 
Jaume sembla conèixer dinàmiques de xarxes i podria col·laborar. 
 
Estem una bona estona comentant els millors mètodes i maneres. Alguns aclariments són: 
- En Damià comenta que la idea podria ser que cada festa tingui un format diferent: una amb 

paddlet, altra amb lib dub, o fent dibuixos perquè pugui arribar a tothom.  
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- Victor demana quina és la finalitat de cada xarxa i li aclarim que Instagram és més de part de 
l’escola per mostrar el que fan a l’aula i el Facebook per promoure vincle AFA-Escola. A més 
Dani recorda que en origen era per donar visibilitat al Blog. 

- Rebeca comenta que podríem millorar Pestanya AFA al blog i Junta li comentem que escola 
esta en procés de fer canvi del blog a pàgina de xtec. Amb tot, Rebeca s’ofereix a gestionar 
pestanya AFA quan la tinguem per fer més promoció del que fem. 
 

4. Servei de menjador 
Hem canviat el rentaplats. Fa anys que estava malament i teníem partida pressupost guardada i ara 
es va espatllar i l’hem renovat. 
  
Hem canviat empresa i les primeres impressions són bones. Hi ha hagut algun incident amb el menú 
halal. La mare que ens va comentar el tema ja està a la comissió de menjador per anar revisant. Des 
de Can Quim i Dinamic ho estan revisant.  
 
De les beques menjador, estem enviant cartes a l’Ajuntament per desencallar el tema, conscients 
que és una situació complicada per moltes famílies. Seguim insistint per tal de tenir-les ja.  
 

5. Informacions  
Hem demanat pressupost per posar tendal a la terrassa i guanyar un espai obert per pati o classes. 
Ens ha sobtat que val molt i no veiem possible realitzar-ho de moment. Seguirem estudiant opcions. 
Eva buscarà un segon pressupost orientatiu. 
 
S’ha creat una Taula d’inclusió a partir del pressupost participatiu de fa uns anys. En aquesta taula 
es duran a terme diverses accions. Caldria algú de l’AFA per participar i transmetre informació i  
caldrà fer difusió i demanar si hi ha voluntaris i interessats a participar i formar part d’una comissió 
Social del Dofí. 
 

6. Torn obert de paraula. 
La Rebeca comenta que ha vist que la Junta ens vam reunir durant confinament i mesos posteriors i 
que li hagués agradat estar informada per poder participar en preguntes o aportacions per correu. 
També manifesta que tota la feina que hem fet no ha tingut visibilitat i que en podríem haver fet 
difusió. Comentem que va ser tot molt precipitat i que amb prou feines anàvem al dia amb les 
reunions improvisades. En tot cas per la nova web i per futures ocasions en prenem nota. 
    
Properes reunions: 
- Assemblea: dimarts 27 octubre, 18:30h, zoom. Avisar 13 octubre. 
- Junta: Quan va millor fer reunions virtuals?  

            Dimarts 17 novembre 18:30h, zoom. Avisar 9 novembre. 
 

Finalització a les 20:30 h. 


